
Protokół Nr XLVIII

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 27 lipca 2021 roku w zdalnym trybie

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (przy wykorzystywaniu

środków komunikacji elektronicznej).

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych.

Radni nieobecni: Pan Zdzisław Brzyszcz.

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu,

Pan Grzegorz Klimek – Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28.06.2021 r. i 30.06.2021 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

   a) utraty mocy uchwały Nr XLIII/359/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 26 maja  
2021  r.  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów pomocy  rzeczowej  Województwu  
Świętokrzyskiemu – projekt nr 387/21,

  b) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – 
projekt nr 388/21,

c) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt
nr 393/21,

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –
projekt nr 389/21,  

e)  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2021  rok  –  projekt  
nr 390/21,

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Staszów na rok szkolny 2021/2022 –
projekt nr 391/21,

g) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o  świadczenie  usług  w  zakresie  publicznego
transportu zbiorowego na terenie gminy Staszów – projekt nr 392/21.

5.  Wolne wnioski i zapytania w tym:
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- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.06.2021 r. do
23.07.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 18 radnych). 

  Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  28  i  30  czerwca  2021  r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych). 

  Ad. 4 a   

Pan Grzegorz Klimek – Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego odczytał

projekt uchwały w sprawie  utraty mocy uchwały Nr XLIII/359/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z

dnia 26 maja 2021  r.  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  rzeczowej

Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 387/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/389/2021

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 b

Pan Grzegorz Klimek  przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 388/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/390/2021

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 b

Pan Grzegorz Klimek  przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 393/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/391/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021- 2035

– projekt nr 389/21. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/392/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e 

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 390/21.

Radny Tomasz Otrębski odniósł się do zwiększenia  wydatków budżetu w dziale 900 Gospodarka

Komunalna i Ochrona Środowiska ,,zakup koszy, pojemników na odpady komunalne” w ramach

funduszu  ochrony środowiska  w kwocie  141 000,00 zł.  Poprosił  o  udzielenie  informacji,  czy  

w związku z tym również zostaną zamontowane kosze na ul. Kościuszki, Targowej i Solidarności 

w Staszowie. Zgłosił  również potrzebę zamontowania koszy na psie odchody przy ul. Kołłątaja  

w Staszowie. 

Wyjaśnień na powyższe udzieliła Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów

poinformowała, iż w zakresie uwzględnienia przedmiotowych ulic, wyjaśniła iż kosze na odpady

przy ul. Solidarności i ul. Targowej w Staszowie są już zamontowane. Dodała, iż po dokonaniu

analizy w skali całego miasta, a także w oparciu o możliwości finansowe zostanie podjęta decyzja 

o  ewentualnych  uzupełnieniach  w kosze  na  odpady.  W zakresie  zamontowania  koszy odchody

zwierzęce odpowiedziała radnemu, iż zaplanowana kwota również przewiduje ich zakup.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/393/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 f 

Pani  Jolanta  Macias  – Kierownik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu   przedstawiła  projekt

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Staszów na rok szkolny

2021/2022 – projekt nr 391/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/394/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

      Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały   

      w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego     

      transportu zbiorowego na terenie gminy Staszów – projekt nr 392/21.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XLVIII/395/2021

(w załączeniu do protokołu).

    Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  radny  Tomasz  Otrębski  zgłosił  interpelacje  w  sprawie

zlokalizowania z naniesieniem na mapę geodezyjną na terenie miasta i gminy Staszowa istniejących

w  gruncie  instalacji  energetycznych,  gazowych,  wodno-kanalizacyjnych,  światłowodów  

w zagęszczonej zabudowie budynków mieszkalnych szczególnie na osiedlu Wschód i Północ mając

na uwadze licznie rosnąc niekontrolowanych drzewostanów, które powinny być w trybie pilnym

osunięte.  Ponadto  zgłosił  potrzebę  wykonania  kompleksowego  remontu  nawierzchni  na  trzech

parkingach przy ul. Hugo Kołłątaja w Staszowie przy budynkach mieszkalnych nr 6,8 i 10 (liczne

wyrwy i nierówności) 

Radny  Mariusz  Łazarz  zapytał,  czy  w  gmina  Staszów  składała  wnioski  o  dofinansowanie  

w ramach  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład. Ponadto  zapytał,  czy  istnieje  szansa,  że  zostanie

przebudowana ulica Słowackiego i Żeromskiego w Staszowie. Dodał, iż realizacja tych inwestycji

od wielu lat stale jest przesuwana, z uwagi na ograniczeni spowodowane epidemią koronawirusa

Covid 19. 
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Radny  Hubert  Gawłowicz  poprosił  o  informacje  w  zakresie  złożonych  wniosków  

o dofinansowanie projektów inwestycyjnych w Ramach Polskiego Ładu. Zgłosił również potrzebę

przebudowy ulic na osiedlu Oględowska, o których wspomniał radny Mariusz Łazarz.  Zapytał, czy

istnieje szansa, że zostaną uruchomione środki z tzw. ,,powodziówek” w kontekście przebudowy

ulicy Słowackiego i ulicy Żeromskiego. Ponadto odniósł się do Projektu Kontraktu Programowego

dla Województwa Świętokrzyskiego, określającego kierunki i warunki dofinansowania programu

regionalnego  na  lata  2021  –  2027 Fundusze  Europejskie  dla  Świętokrzyskiego,  który  przyjął

Zarząd Województwa. W związku z czym zapytał, czy Pani burmistrz ma wiedzę czy w ramach

tego  projektu  znalazły  się  zadania,  które  bezpośrednio  dotyczą  naszego  samorządu  bądź  gmin

ościennych.   

Ponownie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny Mariusz  Łazarz poprosił  o  informację  w zakresie

realizacji zadania dot. przebudowy ulicy Place w Staszowie. 

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  odnosząc się do powyższych

zapytań poinformowała,  iż radni na niektóre odpowiedzi dostaną w formie pisemnej.  Następnie

odniosła  się  do  zapytań  radnego  Tomasza  Otrębskiego  w  kwestii  przycięcia  gałęzi  drzew

poinformowała,  iż  na  chwilę  obecną  wykonywane  są  zabiegi  przycinania  

i formatowania gałęzi drzew. W kwestii zapytania dotyczącego remontu parkingu przy ul. Hugo

Kołłątaja  6,8,10  w  Staszowie  wyjaśniła,  iż  kompleksowa  przebudowa  wymaga  poniesienia

znacznych nakładów finansowych, co w chwili obecnej  z uwagi na duże zaangażowanie środków

finansowych  na  wiele  realizowanych  zadaniach  inwestycyjnych  nie  jest  możliwe.  Na  pytanie

radnego Mariusza Łazarza i  Huberta  Gawłowicza dotyczące możliwego wsparcia  finansowego  

w zakresie  środków pochodzących z rządowego Programu Inwestycji  Strategicznych w ramach

Polskiego Ładu,  poinformowała,  iż  gmina Staszów złożyła trzy wnioski  na inwestycje  gminne.

Dodała, iż pierwszy  wniosek  na kwotę  ok.  33 milionów złotych dotyczy rozbudowy i remontów

dróg na terenie miasta.  Dodała, iż projekt obejmie kompleksową modernizację dróg gminnych na

terenie  Staszowa.  Wybudowane  lub  przebudowane  zostaną  ulice:  Kościelna,  Słoneczna,  Polna,

Poziomkowa, Maleniec, Południowa, Słowackiego, Żeromskiego, Kołłątaja, Sienkiewicza, Prusa,

Dąbrowskiego i ulice na osiedlu Małopolskie. Drugi wniosek opiewa na ok. 10 milionów  złotych 

i dotyczy rewitalizacji centrum starego miasta Staszowa. Zadanie będzie obejmować renowację  

i modernizację budynku Ratusza. Prace będą polegały  na wykonaniu wszelkich niezbędnych robót

związanych z dostosowaniem obiektu do nowych funkcji kulturalno - edukacyjno - turystycznych.

W ramach  zadania  zostanie  wykonane  również  zagospodarowanie  terenu  obecnego  magistratu.
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Trzeci wniosek opiewa na kwotę  ok.  5 milionów złotych i dotyczy renowacji Golejowa, polegać

będzie  na  stworzeniu  centrum turystyczno  -  rekreacyjnego poprzez  utwardzenie  i  oznakowanie

szlaków,  ścieżek pieszo  -  rowerowych i  edukacyjnych wokół  jeziorek.  Ponadto  w planach  jest

budowa parku linowego  i  altany grillowej,  remont  boiska  do  siatkówki,  przebudowa świetlicy,

zakup  domków  letniskowych  z  wyposażeniem,  wymiana  ogrodzenia  na  ośrodku  Wilga  i  polu

namiotowym, wykonanie zewnętrznych natrysków i szatni,  zakup kontenera pod wypożyczalnię

oraz  zakup  sprzętu  rekreacyjnego  między  innymi:  rowerów,  kajaków  i  rowerków  wodnych. 

W  zakresie  zapytania  dotyczącego  możliwości  pozyskania  środków  na  tzw.  ,,powodziówki”,

wyjaśniła  iż  jeżeli  pojawi  się  możliwość  zostaną  podjęte  działania  celem złożenia  stosownego

wniosku. W kwestii realizacji zadania dot. przebudowy ulicy Place w Staszowie, odpowiedziała, iż

temat  zostanie  sprawdzony,   wówczas   radny zostanie  poformowany o podjętych działaniach.  

Na zakończenie swojej  wypowiedzi przedstawiła   informację z działalności  Burmistrza Miasta  

i Gminy Staszów za okres od 25.06.2021 r. do 23.07.2021 r. (w załączeniu do protokołu). 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

W związku z powyższym głos zabrał Przewodnicząca Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz 

który poinformowała  o  pismach,  jakie  w  ostatnim  czasie  wpłynęły  do  Biura  Rady  Miejskiej.

Nadmienił, iż są do wglądu w biurze Rady Miejskiej w Staszowie.

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 12:10 do godz: 13:40   

Przewodniczący              

Rady Miejskiej w Staszowie

  ( - ) Ireneusz Kwiecjasz

Protokolant: 

       M. Janowska   
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